
Děkuji všem občanům, kteří na státní svátek přišli k válečnému hrobu a uctili památku obětem druhé svě-
tové války. Položením květin jsme si připomněli miliony lidských obětí tohoto válečného konfl iktu.

V minulém Zpravodaji jsem Vás informovala o výběrovém řízení na zhotovitele celoplošné opravy komu-
nikace propojující Radimovice a Husu se silnicí R 35. Výběrové řízení Liberecký kraj zrušil a vypsal znovu 
s termínem podání nabídek do 7. května. Věřím, že na druhý pokus se již podaří vybrat zhotovitele a úsek 
v délce 1 900 m bude opraven ke spokojenosti všech účastníků silničního provozu.

V dubnu proběhlo výběrové řízení na zhotovitele stavby „Chodník v obci Radimovice – II. etapa“. Hod-
notitelská komise složená z řad zastupitelů vybrala fi rmu SaM, silnice a mosty, a.s. Vlastníci přilehlých ne-
movitostí obdrží před zahájením stavby dopis, kde budou informování o harmonogramu prací a obdrží 

také kontakty na zhotovitele.
Obec podala přihlášku do soutěže Vesnice roku 2015. V této sou-

těži byla v minulosti úspěšná a proto bychom rádi navázali na úspě-
chy z let 2005 (bílá stuha za činnost mládeže), 2007 (modrá stuha 
za podporu spolkové činnosti). Z poslední účasti v roce 2011 jsme si 
odnesli Cenu naděje pro živý venkov. Věřím, že hodnotitelskou komisi 
naše obec 23. června zaujme. Každý, kdo má chuť zapojit se do pre-
zentace obce při návštěvě komise, je vítán. 

Čtenáři naší místní knihovny mají možnost si půjčit knihu Davida Mar-
ka Z Velkého Turnova. Knihu přečtou jedním dechem milovníci starých 
časů, ale i všichni ti, kteří svůj život spojili s Turnovem a tu buď jako stu-
denti, obyvatelé nebo návštěvníci. Množství fotografi í, které jsou v kni-
ze otištěny dokreslují atmosféru jednotlivých částí města. Všem čtená-
řům knihu vřele doporučuji.
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Obecní úřad informuje
Druhé zasedání zastupitelstva obce se ko-
nalo 20.4.2015 za účasti nejprve 5 zastu-
pitelů, od 18.20 hodin v počtu 6 zastupitelů. 

Výsledek VŘ zakázky malého rozsahu Výsledek VŘ zakázky malého rozsahu 
„Chodník v obci Radimovice III - 2. „Chodník v obci Radimovice III - 2. 
etapa“etapa“
Na úřední desce obecního úřadu byla 
od 23.3.2015 zveřejněna výzva k před-
kládání nabídek na zakázku malého roz-
sahu „Chodník v obci Radimovice III – 2. 
etapa“. Do termínu podání nabídek tj. 
do 13.4.2015 do 18.00 hodin byly doru-
čeny 2 nabídky fi rem. 

 Usnesení č. 9/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
r o z h o d u j e
o výběru nejvhodnější nabídky veřejné za-
kázky malého rozsahu „Chodník v obci 
Radimovice III - 2. etapa“ , a to uchazeče 
SaM silnice a mosty a. s., Máchova 1129, 
470 01 Česká Lípa,  IČ 25018094, za na-
bídkovou cenu 1.897.661,15 Kč bez DPH, 
2.296.170,15 Kč s DPH
s c h v a l u j e
uzavřít smlouvu o provedení stavby s fi rmou 
SaM silnice a mosty a. s., Máchova 1129, 
470 01 Česká Lípa, IČ 25018094 s cel-
kovou nabídkovou cenou 1.897.661,15 Kč 
bez DPH, 2.296.170,15 Kč s DPH, na stav-
bu pod názvem „Chodník v obci Radimovi-
ce III – 2. etapa“
uzavřít smlouvu na provedení technického 
dozoru na stavbu „Chodník v obci Radimo-
vice III – 2. etapa“  s panem Stanislavem 
Rašem, Bažantní 10, 466 01 Jablonec nad 
Nisou, IČ 86832956 s celkovou nabídko-
vou cenou  18.000,- Kč bez DPH, 21.780,- 
Kč vč. DPH.
a  u k l á d á
starostce obce podepsat smlouvu o prove-
dení stavby s fi rmou SaM silnice a mosty a. 
s., Máchova 1129, 470 01 Česká Lípa, IČ 
25018094 na akci pod názvem „Chodník 
v obci Radimovice III – 2. etapa“
podepsat smlouvu na provedení technického 
dozoru stavby „Chodník v obci Radimovice 
III – 2. etapa“ s panem Stanislavem Rašem, 
Bažantní 10, 466 01 Jablonec nad Nisou, 
IČ 86832956 s celkovou nabídkovou ce-
nou  18.000,- Kč bez DPH, 21.780,- Kč 
vč. DPH.
Termín: 04/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Žádost TJ Sokol Radimovice o snížení Žádost TJ Sokol Radimovice o snížení 
nájmu na p.č. 173/22 v k.ú. Radimovice nájmu na p.č. 173/22 v k.ú. Radimovice 
u Sychrovau Sychrova
Dne 16.3.2015 byla na obec Radimovice 
doručena žádost Tělocvičné jednoty Sokol 
Radimovice o snížení výše nájmu na ½ dle 
nájemní smlouvy ze dne 15.10.2005 uza-
vřené mezi obcí Radimovice a TJ Sokol Ra-
dimovice. 

 Usnesení č. 10/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s o u h l a s í
se snížením ročního nájemného z částky 
8.000 Kč na 4.000 Kč ročně na předmět 
nájmu specifi kovaný v nájemní smlouvě ze 
dne 15.10.2005 ve znění dodatku č. 1 k té-
to nájemní smlouvě ze dne 1.7.2008
a  u k l á d á
starostce obce uzavřít s Tělocvičnou jed-
notou Sokol Radimovice, IČ 44225725 
dodatek č. 2 k nájemní smlouvě ze dne 
15.10.2005. 
Termín: 05/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Změna rozpočtu č. 1/2015Změna rozpočtu č. 1/2015

 Usnesení č. 11/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
1/2015, dle důvodové zprávy 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Na jednání zastupitelstva obce se v 18.20 
hodin dostavil Robert Marek, zastupitel.

Vesnice roku 2015Vesnice roku 2015

 Usnesení č. 12/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s o u h l a s í
s účastí obce v soutěži Vesnice roku 2015 
vč. úhrady registračního poplatku ve výši 
600 Kč.
a  u k l á d á
starostce obce zaslat přihlášku do soutěže 
vč. příloh
Termín: 04/2015

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Darovací smlouva - Flipchart NoboDarovací smlouva - Flipchart Nobo

 Usnesení č. 13/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s o u h l a s í
s přijetím daru – fl ipchart Nobo v celkové 
hodnotě 1.734,99 Kč
a  u k l á d á
starostce obce podepsat darovací smlou-
vu s Vzdělávacím centrem Turnov, o.p.s., 
Jana Palacha 804, 511 01 Turnov, IČ 
26004674
Termín: 07/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

DiskuzeDiskuze
Sběr nebezpečného odpadu bude v neděli 
14.6.2015 od 9:55 – 10:05 na návsi
Starostka obce upozorňuje, že žluté kontej-
nery na návsi jsou určeny pouze pro pet lah-
ve a nikoli pro jiný druh plastu nebo jiný druh 
odpadu. Kdo, hází do žlutého kontejneru ji-
ný odpad, než jsou pet lahve, dopouští se 
přestupku dle přestupkového zákona.

 Marie Marková – dotaz zda by obec 
uspořádala výlet na Zahradu Čech.

 Ladislav Dvořák ml. – v případě zájmu 
občanů – naplnění autobusu, může obec 
výlet v září zorganizovat. Rovněž v přípa-
dě zájmu občanů o výlet do sklípku, bude 
tento zájezd zorganizován na podzim le-
tošního roku.

Hana Brožová – dotaz na velkoobjemo-
vý kontejner.

Dagmar Šrytrová – předpoklad je v květ-
nu. Přesný termín bude uveřejněn v rozhlase 
a na www obce.
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Průzkum podzimních výletů
Zájemci o konání výletu do vinného sklípku a podzimní Zahrady Čech, která se koná v Litoměřicích se 

mohou hlásit na obecním úřadě osobně nebo e-mailem: info@radimovice.cz do konce června. Výlety 
budou uskutečněny v případě naplnění kapacity autobusu.

Program Nová zelená úsporám 
je určena pro vlastníky a staveb-
níky rodinných domů, kteří chtějí 
snížit energetickou náročnost stá-
vajícího rodinného domu, posta-
vit nový rodinný dům s velmi níz-
kou energetickou náročností nebo 
efektivně využít zdroje energie.

Státní fond životního prostře-
dí připravil pro potenciální ža-
datele o dotaci z programu No-
vá zelená úsporám cyklus semi-
nářů, které mají za cíl seznámit 
žadatele s aktuální vyhlášenou 
výzvou a poskytnout individuál-
ní konzultaci. Využijte možnosti 
osobní konzultace Vašeho pro-
jektu s pracovníky Státního fon-
du životního prostředí, kteří Vám 
budou k dispozici dne 14. května 
od 14.30 hodin do 16.30 ho-
din na liberecké radnici, zaseda-
cí místnosti č. 11. Zahájení příjmu 
žádostí 2. výzvy – rodinné domy 
je již od 15.5.2015. Více infor-
mací naleznete http://www.nova-
zelenausporam.cz/.

Nová zelená 
úsporám

Obec Radimovice oznamuje, že v pondělí 18. května od 16.00 do 17.00 hodin bude na návsi v Ra-
dimovicích přistaven kontejner na velkoobjemový odpad. Ve stejný čas bude probíhat svoz kovů. Kovy 
připravte k plotům svých obydlí, obec zajistí jejich odvoz.

Sběr nebezpečného odpadu se koná v neděli 14. června 2015 od 09.55 -10.05 hodin na návsi.
Dne 18.5.2015 je po celý den možné přinést k obecnímu úřadu žluté pytle na plast, nápojové kar-

tony a pytle s kovem. Pytle odložte za oplocení – za popelnice, které jsou umístěné u obecního úřadu. 
Severočeské komunální služby provedou jejich svoz.

Na obecním úřadě jsou stále k vyzvednutí zdarma pytle na kovy, plasty a nápojové kartony. 

Svoz odpadů

– 1 5

3 –
3 –
3 –
3 –
3 –

988
-
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Sedlejovičtí hasiči opět objed-
nali slunečné počasí, které pro-
vázelo soutěžní týmy v sobotu 
25. dubna na dvacátém ročníku 
Sedlejovického Srandamače. Ra-
dimovice vyslaly ze svého středu 
dvě družstva dětí, družstvo mu-
žů a po několika letech i družstvo 
žen. 

V kategorii dětí poměřily síly 
SDH Radimovice, Rynoltice, Pří-
šovice, Odolenovice a Rozstání. 
Družstvo Radimovice B nastou-
pilo na start ve složení: Hugo 
Hoetzel, Přemysl Marek, Anna 
Rozkovcová, Adam Bursa, Lu-
cie Marková, Kristýna Zoubková, 
Matěj Bradáč a Nela Karatsio-
lisová. Disciplínu zvládly v čase 
53,8s. Tento čas se podařilo pře-
konat jen družstvu SDH Rynolti-
ce B (52,4s). Druhé radimovické 
družstvo už nemělo takové spor-
tovní štěstí, neboť při útoku prask-
la hadice, z které stříkající voda 
pokropila okolní fotoreportéry. 
Bohužel družstvo mělo neplat-
ný pokus a tak pro cenu útěchy 
si při závěrečném nástupu došlo 
družstvo Radimovice A ve slože-
ní: Šimon Svátek, Klára Langová, 
František Žerava, Jan Šrytr, Jiří 
Janků, David Bursa, Jiří Hoetzel, 

Dominik Šrytr, Adéla Bradáčová 
a Cyril Žerava.

Jak kategorie žen tak katego-
rie mužů plnila tajnou disciplínu, 
která každoročně zpestřuje sed-
lejovickou soutěž. Organizátoři si 
pro tento účel půjčili od profesio-
nálních hasičů „hammer“, který je 
znám ze soutěží TFA. Ženy a mu-
ži bez rozdílu věku a váhy museli 
údery těžkým kladivem posunout 
železný hranol na konec kovové 
dráhy. Poté teprve mohl zbytek 
družstva vyběhnout na start. Na-
še ženy ukázaly, že jim jde nejen 
práce s kladivem, ale i s hadicemi 
a tak se jim útok podařil v čase 

82,3s. Tento čas jim zajistil první 
místo v celkovém hodnocení šes-
ti družstev. A kdo jsou naše mla-
dé údernice? Anna Rozkovcová, 
Anna Reichlová, Magda Koško-
vá, Patricie Hauftová, Jenny Fal-
kenbergová, Kristýna Světlíková, 
Nela Karatsiolisová a Sára Mille-
rová.

I družstvo mužů vyhrálo co se 
dalo. Aleš Šrytr, Dušan Iker, Lu-
káš Holeček, Robert Marek, Pe-
tr Bradáč, Ladislav Dvořáka 
a Adam Bělonožník oprášili své 
zkušenosti a vyhráli nejen Sedle-
jovický Srandamač, ale i okrsko-
vou soutěž.

Sedlejovický Srandamač již po dvacáté
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Páteční odpoledne a večer 27. 
března patřily již tradiční akci 
pod názvem Noc s Andersenem. 

Jedná se o projekt, který je 
v dnešní době dost aktuální a má 
za cíl dostat k malým čtenářům 
více knížek a tradičního pojetí her, 
nežli počítačů a mobilů. Koná se 
vždy ve stejný den ve spoustě ze-
mí celého světa. V naší obci si tato 
akce za poslední roky našla také 
své příznivce, přestože řadu těch 
starších dětí školního věku nám už 
„přetáhly“ samotné školy. 

Zahájení proběhlo v 17.00 
v budově za obecním úřadem, 
kde rodiče přenechali celkem 25 

dětí tetičkám a strýčkům. Pak se 
vyrazilo do přírody. Na hasičské 
louce se děti rozdělily do čtyř 
družstev, která měla za úkol pl-
nit až do večera celkem 9 úkolů. 
Anderseni, Rumcajsové, Čertíci 
a Fíci tak soutěžili v disciplínách 
vědomostních, dovednostních, 
sportovních i pantomimických. 
Děti musely poznávat lesní zví-
řata a rostliny, skákat do dálky, 
nebo si celé družstvo mezi se-
bou muselo skrz trička a kalho-
ty protáhnout provázek na čas. 
Po části v lese jsme všichni přešli 
do knihovny, kde si každé z dětí 
mohlo zapůjčit nějakou knížku ne-

bo časopis. Tety Alenka a Hanka 
také dětem přečetly pár pohádek, 
které byly letos zaměřeny na dílo 
Jana Drdy. Jelikož se ale blížil ve-
čer a už nám také dost vyhlád-
lo, všichni se úprkem hnali do ví-
ceúčelové budovy, kde již byla 
pro každého připravena večeře. 
Obložené chleby, ovoce a sladké 
pečivo od maminek přišly všem 
k duhu. Také došlo na rozdávání 
prvních odměn v podobě píska-
cích lízátek. To mělo ale za ná-
sledek asi půlhodinové pískání, až 
z toho šla některým z nás hlava 
kolem. Naštěstí se lízátka rozpus-
tila a mohlo se pokračovat v pro-

gramu. Teta Markéta si pro dě-
ti připravila maňáskové divadlo 
a teta Dáša pak další část sou-
těžních kvízů a her. Zde měla asi 
největší úspěch již zmíněná pan-
tomima, která v pojetí malých dě-
tí, z nichž velká řada neuměla ani 
číst, byla dost srandovní. Všem 
jsme ale trochu pomáhali a někdy 
napovídali, takže nikdo nepřišel 
zkrátka. Po sečtení všech bodů 
skončili na třetím místě Rumcajso-
vé, na druhém Fíci a na děleném 
prvním místě týmy Andersenů 
a Čertíků. Odměnou všem bylo 
kromě dalších cen i dětské šam-
paňské, takže za chvíli už létaly 

vzduchem špunty a po stolech te-
kl sladký mok. 

Večer se již kvapem blížil a ně-
které děti již zmohla únava na to-
lik, že jsme museli zavelet k pře-
vlečení do pyžam a večerní hygi-
eně. Část dětí sice usnula celkem 
rychle, ale ta zbylá ne a ne za-
brat. Z jednoho rohu bylo slyšet 
spiklenecké povídání holčiček, 
ve druhém rohu četl pohádku 
strejda Marian a ve třetím rohu 
mastili kluci karty. Všechny te-
ty už šly domů a tak jsme na tu 
hromadu dětí zůstali tři strejdo-
vé. Marian, Robert a já. Občas 
to sice vypadalo, že si půjdeme 

domů pro rákosku, ale nakonec 
všichni usnuli a kolem půlnoci už 
byl na sále klid. 

Nedělní ráno se na sále dveře 
netrhly. Po snídani a čištění zu-
bů nám děti pomohly vše uklidit 
a mezitím si pro ně opět přijížděli 
rodiče. 

Nikdo se nám nezranil, všichni 
se dobře bavili a i my staří jsme to 
přežili. Věřím tedy, že se za rok 
zase sejdeme a něco s dětmi vy-
myslíme. Děkujeme všem za po-
moc a maminkách za napečené 
dobroty.

Ladislav Dvořák 

místostarosta obce

Noc s Andersenem 2015
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Na neděli 12.dubna jsme ve spolupráci s Markem Mokrým a Jankem Doležalem připravili promítání fo-
tek z cest po dvou kontinentech. Přestože se jedná o země vzdálené od sebe tisíce kilometrů, mají spolu, 
hlavně v dnešní době, hodně společného. Jednalo se totiž o návštěvu do světa zcela odlišné kultury, nežli je 
ta naše. Jen teď nevím, jestli „tu naši“ umím správně nazvat jako křesťanskou, evropskou, západní? Navští-
vili jsme totiž Afghánistán a shlédli ho okem Marka - člena Armády České Republiky a účastníka vojenské 
mise v této zemi a pak jsme zavítali do Maroka, kde nám svou dobrodružnou cestu s přáteli popsal Janek. 

Z obou vyprávění bylo zřejmé, že mentalita lidí určitě není nepřátelská, ba naopak. V mnohém je podob-
ná našim jižním Evropským sousedům z Itálie, Řecka, Španělska, kde třeba pojem jako ČAS je něco, co 
není zas tak důležité. Obyčejní lidé se všemožně starají o to, aby uživili svoje rodiny a zvířata, aby mohli 
alespoň trochu důstojně žít. Obě země mají podobnou historii a i z geografi ckého hlediska mají dost spo-
lečného. Od pouští, přes pár oáz s drobnou zemědělskou činností, až po vysoké zasněžené hory. Obě ze-
mě na tom nejsou moc dobře ekonomicky, vzdělanost obyvatel je minimální, za poslední deseti či staletí si 
země prošly kolonizací, nebo snahou o ni a spíše tam převládá chudoba. Přeci jen ale bylo znát, že cesta 
po Maroku byla asi v mnoha ohledech klidnější a byl to opravdu dobrodružný výlet, nežli víc jak půlroční 
pobyt ve válkou a atentáty zmítaném Afghánistánu. Pokud tedy plánujete dovolenou, asi bych volil spíše 
sever Afriky, nežli dálný východ. Nebo jeďte jen po krásách naší země a prstem po mapě se společně pro-
jedeme zase někdy jindy na příštím promítání. 

Markovi a Jankovi ještě jednou děkuji.  Ladislav Dvořák – místostarosta obce

Promítání z cest 2015 – Mise AČR v Afghánistánu a Maroko v zimě

Letošní oslava Filipojakubské 
noci se opět nesla v duchu prů-
vodu dětí, pálení ohně a opéká-
ní vuřtů. Malé čarodějnice a malí 
čarodějové se prošli zámeckým 
parkem a cestou kolem zahrád-
kářské osady, kde museli hledat 
nápovědy a plnit různé úkoly. 
Pak si všichni u ohníčku opekli 
vuřty a chleba, vypili limonády 
a pár piv, běhali po okolí a sledo-
vali, jak v ohni mizí větve a stará 
prkna. Respektive, létali na košťa-
tech a létajících kobercích, zača-

rovávali a odčarovávali se a jinak 
bláznili. Je jen škoda, že letošní 
rok se tohoto sletu nezúčastnilo 
více velkých čarodějnic a čaro-
dějů ze strany rodičů. Respektive 
více jak dva. V posledních letech 
nás byla spousta, ale letos asi vět-
šina z nich odletěla někam jinam 
na jiný čarodějný slet. Tak snad 
se nám pro příští rok poštěstí 
a všichni ti dospělí černokněžníci 
a baby Jagy se k nám zase vrátí. 

Ladislav Rumburak 

čaroděj 3. kategorie  

Slet čarodějnic
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Možná to z nadpisu vypadá, 
že jsem se zbláznil, ale opravdu 
to tak trochu bylo z Malé Ská-
ly do Malé Skály. Samozřejmě, 
že start byl jako vždy na nádraží 
Sychrov, kde se i přes nepříznivou 
prvomájovou předpověď sešlo 
dost výletníků, abychom zaplnili 
půlku vagónu. Jelikož České drá-
hy letos z jara zavedly nový sys-
tém slevových jízdenek, měl jsem 
v peněžence místo tradiční jedné 
jízdenky hned 5 lístků pro „skupi-
ny“ a místo tisícovky jen pár drob-
ných. Průvodčí byl ale dobrák 
a pes Max se svezl zadára. 

V Turnově tradiční 10 minutové 
zpoždění a pak hurá do výchozí-
ho bodu – Malé Skály. Z nádra-
ží jsme se vydali po zelené pěkně 
do kopce až k prameni a rozcestí 
U Tůňky. Cestou jsme minuli i jednu 
rozkvetlou třešeň, takže proběhlo 
i líbání, aby nám některé účastnice 
výletu cestou neuschly. Od Tůňky 
jsme se ale pustili do dalšího kop-
ce, směrem k Besedicím a skalní-
mu bludišti. Pře vstupem do skal 
jsme se ale ještě stihli posilnit pod 
přístřeškem starého kiosku. Když 
jsme dojedli sekanou s chlebem 
a jiné dobroty, začalo nám trochu 

pršet. S tím samozřejmě všichni 
počítali, takže na řadu přišly pláš-
těnky a deštníky. Bohužel ale ces-
tou začalo pršet trochu více a pro-
šli jsme si asi desetiminutovým li-
jáčkem. Naštěstí nás to nijak ne-
rozhodilo a během pár minut jsme 
se všichni rozešli do skalního měs-
ta plného mokrých bludných koře-
nů, skalních štěrbin, pískovcových 
masivů a vyhlídek. Nutno říct, že 
tento úsek byl dobrodružný hlavně 
pro doprovod dětského kočárku 
malého Mikuláše. Sám jsem si po-
čkal na jedno místo, kde bylo me-
zi skalami asi tak 50 cm na šířku 
a čekal jsem na to, co se bude dít. 
Když kočárek dorazil do daného 
místa, zdálo se, že vše bude OK, 
protože kočárek se dal složit. Bo-
hužel opak byl pravdou. Po krat-
ším trápení a přetahování se nám 
podařilo sundat alespoň jedno ko-
lo a za skřípění plastů o pískovec 
se kočárek dostal na druhou stra-
nu. Jen doufám, že nás neviděl ni-
kdo z ochránců přírody, protože 
bychom asi byli odstrašující pří-
pad pro všechny mladé horolezce 
a turisty. To ale pro kočárek a jeho 
doprovod nebylo zdaleka vše. Vy-
nést vozítko na jednotlivé vyhlídky 
a pak zjistit, že cesta vede jinudy, 
bylo také docela veselé. Po pár 
minutách jsme ale dohnali prv-
ní skupinu, která už na nás, mír-
ně podchlazená, čekala. V tom-

to místě se horský vůdce a veli-
tel zájezdu Robert rozhodl výlet 
o malinko zkrátit a tak jsme místo 
po žluté pokračovali po červené. 
To sice některé zmátlo, ale určitě 
ne tak, jako když jsme se vrátili 
zpátky k místu, kde jsme asi před 
hodinou svačili. Naštěstí se opět 
vyčasilo a mokré pláštěnky se 
mohly schovat. Po pár desítkách 
metrů jsme dorazily do Besedic, 
kde nás přivítala smečka místních 
voříšků. Nejprve nás vítala štěko-
tem a stále se k nám přibližova-
la. Když ale zpoza svých páníčků 
vyšel Max a Dante, kteří mají do-
hromady možná víc jak 100 kg, 
voříšci se nějak zasekli a z původ-
ního výstražného štěkání se sta-
lo takové nepřítomné vrtění ocasů 
a po chvíli čtyři malí kamarádi ra-
ději někam zmizeli. Nám tedy nic 
nebránilo v cestě a mohli jsme dá-
le pokračovat. Kolem kiosku s to-
čeným pivem jsme téměř všichni 
prošli se smutným pohledem, pro-
tože už na nás čekali v restauraci 
v Koberovech s obědem. 

Záměrně říkám, že téměř všich-
ni, protože někdo si to pivko 
opravdu dal. Pak toho ale mož-
ná trochu litoval, ale k tomu až 
za chvíli. Cesta z kopce do Ko-
berov probíhala celkem svižně 
a zbrzdil nás až další kopec, kte-
rý vedl k restauraci Pod Hamštej-
nem. Tato rodinná hospůdka byla 

Obecní výlet po trase Malá Skála – Malá Skála…
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Obec Radimovice zve všechny sousedy na oslavu Svátku sousedů, která se bude konat v parku za obec-
ním úřadem. Pokud nám počasí bude přát, tak bude připraven i gril, na kterém bude možné ogrilovat Vá-
mi donesené masové pochoutky. Vstupné je ve formě proviantu. Obec 
vkládá jeden sud piva, limo a víno. Ostatní mohou přinést něco dobré-
ho na zub nebo na „vypálení červa“. Po vypití obecních zásob bude 
na sousedech, jaké pochoutky a lihoviny přinesou. 

V loňském roce nám počasí nepřálo a tak jsme byli ve víceúčelové 
budově, ale to nám nevadilo. U dobrého vína a vychlazeného piva se 
povídalo až do nočních hodin. 

Udělejte si čas a přijďte si popovídat se sousedy v sobotu 30. květ-
na od 18.00 hodin do parku za obecní úřad, v případě nepříznivého 
počasí se přesuneme do víceúčelové budovy. 

Svátek sousedů 

ještě trochu poznamenána přede-
šlou nocí a pálením čarodějnic, 
ale jinak byla celkem útulná uvnitř 
i na terásce. Obsluha nebyla si-
ce z nejrychlejších, pivo se spíše 
trochu „kvrdlalo“ nežli točilo, ale 
za 17,- Kč Rohozec 11° byl nako-
nec celkem v pořádku. S jídlem ta-
ké byly trochu zmatky, kdo si ob-
jednal první, dostal jako poslední, 
ale nakonec se všichni jídla dočka-
li a dobře se najedli. Když jsem 
dopíjel první pivo, ozval se mi ale 
telefon. S obavami co se děje jsem 
zjistil, že mi volají holky Hlouško-
vy, které nám, jak jsem zjistil, ně-
jak chybějí. A to se vracíme zpát-
ky k tomu kiosku v Besedicích, kde 
si nikdo pivko nedal. Nikdo až 
na holky, kterým jsme pak trošku 
utekli a tak si holky výlet o pár set 
metrů prodloužily a k obědu do-
razily jako poslední. Ale našly nás 
a to bylo důležité. 

Po obědě jsme se opět vydali, 
jak už bylo na tomto výletě zvy-
kem, do kopce. Naštěstí nebyl ni-
jak dlouhý a po pár metrech jsme 
si to štrádovali zase dolů do ves-
nice a po silnici pak směrem k Su-
chým skalám, které jsme si opět 
vyšlápli. Tento skalní útvar, oblí-
bený hlavně mezi skálolezci, pů-
sobí zcela jiným dojmem, nežli 

ostatní okolní pískovce. Jeho os-
tré a olámané špičky jsou proti-
kladem zakulaceným pískovcům, 
které známe z Prachovských skal 
nebo Drábských světniček. Před 
vstupem do skal jsme již raději va-
rovali Adama s kočárkem a tak se 
vydal po asfaltu směrem k vlako-
vému nádraží sám. Po pár stech 
metrech se ale oddělila i druhá 
část výpravy, protože po velkých 
dřevěných žebřících mezi skalami, 
by psi a jejich páníčkové opravdu 
neprošli. Takže zbytek největších 
odvážlivců se vypravil do skal. 
Sestup dolů se konal opravdu 
po velkých žebřících, které jsou 
zaklíněny mezi skalami a dolů ma-
jí určitě tak 50 metrů. Na této opičí 
dráze bylo najednou vidět oprav-
du hodně vyšpulených zadnic. 

Když se většina z nás sešla pod 
skalami na silnici, zjistili jsme, že 
nám za 15 minut jede vlak domů. 
V menším chaosu jsme se vypravili 
zpátky k Malé Skále (takže oprav-
du z Malé Skály do Malé Skály, 
jak jsem psal v úvodu). Kočárek 
s malým Mikulášem byl sice již 
na nádraží, ale naše většina mě-
la ještě pár set metrů před sebou, 
když jsme uslyšeli cinkot semaforů 
na přejezdu a houkání vlaku. Ne-
zbylo nám tedy nic jiného, nežli 

smutně sledovat, jak nám vagó-
ny ujíždí a přemýšlet co dál? Prv-
ní nápad směřoval samozřejmě 
k restauraci U Boučků na pivko, 
pohár, kafíčko a cigárko. Naštěstí 
se nám, otřelým cestovatelům, po-
dařilo dohledat, že za pár minut 
jede ještě rychlík. Takže všechno 
zpět, nic neobjednávat a vyra-
zit zpět k nádraží. Tedy opět až 
na holky Hlouškovy, které už si 
nesly kafíčko se zákuskem a těši-
ly se na odpočinkové cigárko. Ale 
i pro ně se nakonec podařilo najít 
rychlý odvoz. No a náš zbytek na-
sedl spokojeně do rychlíku, který 
v Turnově dohnal ten osobák, co 
nám před chvílí ujel. Všichni te-
dy nakonec dorazili zpátky včas 
na to, abychom večer v hospodě, 
nebo doma u televizí mohli sledo-
vat naši první velkou hokejovou bi-
tvu na MS 2015. Sice jsme po boji 
se Švédy prohráli, ale dobrý pocit 
z výletu to snad nikomu nezkazilo.

Závěrem musím opět poděko-
vat všem účastníkům za to, že se 
nebáli vyrazit i za deštivé před-
povědi počasí a také Robertovi 
Markovi, který tento krásný výlet 
připravil. 

Příště zase na další procházce
Ladislav Dvořák

místostarosta obce


